
          ROMÂNIA 

  Judeţul Bistriţa – Năsăud 

  Primăria Comunei Feldru 

    Nr. 482 din 15.01.2024 

 

P R O C E S       V E R B A L 

 

         Încheiat azi 15.01.2024 cu ocazia ședinţei de îndată a consiliului local al 

Comunei Feldru.  

         La ședinţă participă un număr de 15 consilieri locali în funcție din totalul de 15 

consilieri. 

         Pe ordinea de zi domnul primar propune următoarele proiecte de hotărâre: 

         1. Proiect de hotărâre privind organizarea rețelei școlare a unităților de 

învățământ preuniversitar de stat din comuna Feldru pentru anul școlar 2024-

2025. 

         2. Proiect de hotărâre privind organizarea rețelei școlare a unităților de 

învățământ particular din comuna Feldru pentru anul școlar 2024-2025. 

       Domnul primar arată faptul că este nevoie de aprobarea consiliului local a acestor 

proiecte de hotărâre care sunt urgente, fiind solicitate de către Inspectoratul Școlar 

Județean Bistrița-Năsăud. 

         1. Proiect de hotărâre privind organizarea rețelei școlare a unităților de 

învățământ preuniversitar de stat din comuna Feldru pentru anul școlar 2024-

2025. 

         Domnul consilier Șomeșan Paul-Marius a precizat următoarele: 

          „Bună dimineața! Având în vedere că este o chestiune seriosă și se votează o 

dată pe an, nu se poate vota așa pe repede înainte. Este vorba se rețeaua școlară și 

trebuia invitat în ședință directorul școlii, care este și pe acest grup. 

 Domnule director în baza cărei legi se aprobă rețeaua școlară pentru anul 

școlar 2024-2025?”. 

         „Conform legii educației educație nr.198/2023, SECȚIUNEA 1, ART.19, AL. 

4, lit. a, propun ca ȘCOLĂ GIMNAZIALĂ "Gavril Istrate" din Nepos să își recapete 

PERSONALITATEA JURIDICĂ, adică din structură , cum este la ora asta, din anul 

școlar 2024-2025 să își recapete PERSONALITATEA JURIDICĂ” 

         „Ați făcut vreo cerere către ISJ prin care solicitați ca structura ȘCOALA 

GIMNAZIALĂ GAVRIL ISTRATE NEPOS să îi redați personalitate juridică? Aia 

vreau sa o văd.  O cerere din partea conducerii administrației publice și a Liceului 

Teoretic Feldru către ISJ și un refuz al ISJ-ului.” 

         Și domnul consilier Sălvan Ioan-Gabriel a precizat următoarele: 

         „In mod normal trebuia sa vina domnul director sa ne prezinte o situație cu școala, 

sa ne spună ce probleme are ce nevoi are pentru școala de pe Poderei unde am zis ca 

trebuie sa o renovam, ca urmează bugetul. 

         „Totul pe repede înainte ca nu va interesează părerea nici a unui consilier se fac 

toate lucrurile la un pahar de vorba între doua trei persoane.” 

         „Eu nu zic ca nu trebuie sa le Trimiteți azi după cum se vede , dar aveți actele 

după nr de înregistrare din data de 04 Ianuarie si ați stat pana azi” 



         Domnul director a precizat următoarele: 

         „Bună dimineața! 

         Aveam de gând să particip la ședință să prezint planul de școlarizare, dar 

Inspectoratul judetean Bistrița- Năsăud ne-a solicitat să urgentăm acest lucru. 

         Mulțumesc consilierilor care au votat rețeaua școlară, noi chiar am încercat să 

aducem clase, să avem elevi, am promovat învățământul profesional prin proiecte care 

să ne ajute sa avem viitori meseriași, am adus calificări noi, avem la Feldru creșă, 

gradinita cu program prelungit, la Nepos se va termina noua grădiniță. 

       Cu părere de rău, domnule Paul nu dați dovadă de cadru dudactic, ca sa nu votați 

rețeaua școlară, ca să nu votați proiectele cu dotările pentru școlile din Feldru și Nepos, 

precum și construcția gradiniței din Nepos mi se pare o lipsa de respect, ținând cont că 

vă considerați un cadru didactic respectabil.  Despre rețeaua școlară nu mă mir, faceți 

circ în fiecare an, din 2017 până în prezent, știți cadru legal dar vreți să vă promovați.  

         În ceea ce privește faptul că va doriți personalitate juridica la Nepos, voi fi primul 

care voi fi de acord dar numai respectând legea care spune clar în art. 16, alineatul 1: 

         Unitățile de învățământ de stat au personalitate juridică dacă funcționează și se 

organizează: cu minimum 300 de elevi. La momentul de față în SIIIR la Nepos, avem 

291 de elevi. 

         Nu vreau să intru în polemici, mulțumesc încă o data consilierilor care au votat 

proiectele școlii, oamenilor de bine care țin la buna organizare a învățământului și ne 

sprijină , celorlați Dumnezeu să le dea înțelepciune! 

         O zi frumoasă!” 

         Ne mai fiind alte discuții se supune spre aprobare proiectul de hotărâre cu care 

domnii consilieri votează „pentru” un număr de 13 consilieri, doi consilieri se abțin 

(Someșan Paul-Marius și Sălvan Ioan-Gabriel) și se adoptă hotărârea nr. 2 din 

15.01.2024 care este anexată și face parte din prezentul proces verbal. 

 

         2. Proiect de hotărâre privind organizarea rețelei școlare a unităților de 

învățământ particular din comuna Feldru pentru anul școlar 2024-2025. 

         Ne fiind discuții se supune spre aprobare proiectul de hotărâre cu care domnii 

consilieri votează „pentru” un număr de 13 consilieri, doi consilieri se abțin 

(Someșan Paul-Marius și Sălvan Ioan-Gabriel) și se adoptă hotărârea nr. 3 din 

15.01.2024 care este anexată și face parte din prezentul proces verbal. 

        Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 

 

                   Președinte de ședinţă                       Secretar general al comunei 

                    Costânașiu Aurel                                     Beșuţiu Gavrilă 

 

 

 

 

 

 

 

 


